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Onderwerp: Kappen van Robinia pseudoacacia's in de Van de Venlaan en Achter 't Ven in
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2022.03.14 Bezwaarschrift-tegen-kapvergunning-gemeente Maashorst def.docxBijlagen:

Beste raadsleden van gemeente Maashorst,

Namens een groot aantal bewoners uit met name de Van de Venlaan, Schutsboomstraat en Hekellaan te Schaijk,
willen wij u, inwoners van Schaijk, vragen om uw aandacht en hulp bij een lastig probleem.

Wat is het geval?

Eind vorig jaar werden wij overvallen door het bericht vanuit het gemeentehuis dat men van plan was om bomen,
Robinia pseudoacacia's, in onze straat te kappen. Vanaf de Schutsboomstraat tot voorbij de bocht in Achter't Ven
zouden 18 prachtige Robinia's worden gekapt. Het gaat dan om dezelfde mooie bomen als die er in bijvoorbeeld de
Pastoor van Winkelstraat in het centrum staan. Bomen die al bijna 50 jaar oud zijn en wel 150 tot 200 jaar oud
kunnen worden. Bomen die zeer beeldbepalend zijn in de groene gemeente Maashorst.

Toen wij dat hoorden, hebben we onmiddellijk contact opgenomen met de behandelende ambtenaar
. Die vertelde dat de gemeente en zij het ook heeljammer vonden en ook wilden dat de bomen bleven staan

maar er waren enkele aanwonenden die hadden geklaagd over overlast van de bomen. Een korte rondvraag eind
2020 aan de bewoners aan de kant waar de Robinia's staan, gaf te kennen dat er meerdere bewoners waren die de
bomen graag kwijt wilden (hoeveel weten we niet). Zelfs de eigenaresse van het weilandje in de Van de Venlaan had
overlast van de wortels en wilde de bomen kwijt (zodat zij in de toekomst kon laten bouwen op haar perceel zonder
mogelijke last van de bomen), De bewoners aan onze kant van de Van de Venlaan, de noordzijde, zijn toen nergens
bij betrokken. Wij hebben ook contact gelegd met de wethouder Vereijken. Die heeft op vragen van een tweetal
raadsleden in de voorbereidende raadsvergadering van december 2O2tloegezegd dat de plannen in de koelkast
zouden gaan, dat er eerst grondig onderzoek zou komen en dat alle bewoners zouden worden betrokken bij
eventuele vervolgstappen.

Eind februari 2022 werden we overvallen door de brief van de gemeente Maashorst waarin het voornemen werd
uitgesproken om 15 Robinia's te kappen in het najaar. Op 3 februari 2O22is er al een kapvergunning verleend voor
drie bomen. Te zijner tijd worden er dan platanen teruggeplaatst (waarvan bekend is dat diverse mensen daar
allergisch voor zijn).

Natuurlijk moet er één boom worden gekapt die kapot is (of bijna afgestorven is). En zeker is onderhoud nodig zoals
dat in het centrum is gebeurd bij dezelfde mooie bomen. En uiteraard moet er gekeken worden naar mogelijke
overlast en bezien worden hoe daar een adequate oplossing voor kan worden gevonden. Maar rigoreus kappen van
die prachtige bomen zonder dat er zelfs maar een bouwkundig onderzoek is geweest naar de vermeende overlast,
kan natuurlijk niet.

lnmiddels hebben we omwille van de procedure een bezwaarschrift ingediend namens een groot aantal bewoners
van met name de Van de Venlaan, Schutsboomstraat en Hekellaan. En er zijn in de omgeving nog veel meer mensen
die het heel erg jammer zouden vinden als de bomen worden gekapt (Achter't Ven, de Donk, Burg. De Grootstraat
maar ook andere inwoners van Schaijk).

Wij vragen u om aandacht te geven aan deze zaak en te voorkomen dat díe prachtige beeldbepalende bomen
worden gekapt.

Deze mail is ook verzonden naar verantwoordelijk wethouder Jeroen van Den Heuvel.



Bijgevoegd het bezwaarschrift met daarin ook de namen van de overige bezwaarmakers

Met vriendelijke groet en in afwachting van uw reactie,

Namens een groot aantal bewoners,

en
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